

للنشر الفورى <><><> FOR IMMEDIATE PUBLISHING

GWC Group and Lusail Sports Club Renew Strategic Partnership to Support Community Wellbeing Through Sport

- GWC Group renews its sponsorship of Lusail Sports Club, reinforcing its long-term commitment to community wellbeing through sport
- Matthew Kearns: The communities in which we operate matter just as much to us as the customers we serve
- Partnership supports Qatar National Vision 2030 by promoting community wellbeing and lasting social impact

Doha, Qatar – August 2026: Gulf Warehousing Company Q.P.S.C. (GWC Group), one of the region's leading logistics groups providing integrated and cross-border logistics solutions, has renewed its strategic partnership and sponsorship agreement with Lusail Sports Club for the 2026/2027 season, reaffirming its long-standing commitment to community wellbeing through sport and its support for Qatar National Vision 2030.

The agreement was formalised during a signing ceremony held at The Torch Doha on 17 August 2026, attended by Matthew Kearns, Group CEO of GWC Group, and Nawaf Mohamad Al Mudahka, President of Lusail Sports Club, alongside partners and representatives from a range of sectors.

The renewed partnership builds on the long-standing relationship between the two organisations and reflects GWC Group's belief that sport brings people together, encourages healthier lifestyles and strengthens communities. Through partnerships such as this, the Group continues to support the objectives of Qatar

مجموعة "جى دبليو سى" ونادى لوسيل الرياضى يجددان شراكتهما الاستراتيجية لتعزيز دور الرياضة فى تنمية المجتمع

- مجموعة "جى دبليو سى" تجدد رعايتها لنادى لوسيل الرياضى، التزاماً بدعمها للرياضة والمجتمع
- ماثيو كيرنز: التزامنا تجاه المجتمعات التى نعمل فيها يسير جنباً إلى جنب مع التزامنا تجاه عملائنا
- الشراكة تدعم أهداف رؤية قطر الوطنية 2030 من خلال تعزيز جودة الحياة وإحداث أثر اجتماعى مستدام

الدوحة - قطر / أغسطس 2026 : جددت شركة الخليج للمخازن ش.م.ع.ق. "مجموعة جى دبليو سى" إحدى أبرز مجموعات الخدمات اللوجستية فى المنطقة والمتخصصة فى تقديم الحلول اللوجستية المتكاملة، اتفاقية الشراكة الاستراتيجية والرعاية مع نادى لوسيل الرياضى للموسم الرياضى 2026/2027، تأكيداً على التزامها الراسخ بتعزيز جودة الحياة من خلال الرياضة، ومواصلة لدورها فى دعم أهداف رؤية قطر الوطنية 2030.

وجرى توقيع الاتفاقية خلال حفل أقيم فى فندق الشعلة بالدوحة فى 17 أغسطس 2026، بحضور ماثيو كيرنز، الرئيس التنفيذى لمجموعة جى دبليو سى، ونواف محمد المضاحكة، رئيس نادى لوسيل الرياضى، إلى جانب عدد من الشركاء من مختلف القطاعات.

ويأتى تجديد الشراكة امتداداً للعلاقة الراسخة بين الجانبين، ويعكس نهج مجموعة جى دبليو سى بالدور الذى تؤدبه الرياضة فى جمع أفراد المجتمع، وتشجيع أنماط الحياة الصحية، وتعزيز الترابط المجتمعي. ومن خلال شراكات من هذا النوع، تواصل المجموعة دعم أهداف رؤية قطر الوطنية 2030 عبر

للنشر الفوري <><><> FOR IMMEDIATE PUBLISHING

National Vision 2030 by investing in community wellbeing and helping build a stronger nation.

Matthew Kearns, Group CEO of GWC Group, said: "Qatar National Vision 2030 recognises the role of sport in building healthy, thriving communities where people are more connected, engaged and resilient. At GWC Group, we believe businesses have a responsibility to contribute to that vision because the communities in which we operate matter just as much to us as the customers we serve."

He added: "Renewing our partnership with Lusail Sports Club reflects the role we believe GWC Group should play in Qatar. Beyond logistics, we are committed to contributing to the country's long-term development by creating lasting value for our customers, our people and the communities we serve. Supporting sport is an investment in community wellbeing, and it is a commitment we are proud to continue."

GWC Group has consistently invested in initiatives that promote community wellbeing through sport. From serving as the Official Logistics Provider for the FIFA World Cup Qatar 2022™ to supporting local clubs and grassroots sporting initiatives, the Group continues to contribute to Qatar National Vision 2030 by encouraging healthier lifestyles, strengthening communities and expanding opportunities for participation in sport.

This long-term commitment reflects the same philosophy that underpins GWC Group's business across the GCC: creating lasting value wherever it operates. Today, the Group manages more than 4 million sqm of logistics infrastructure across 20 strategic locations and moves more than 2 million tonnes of freight annually through an integrated air, sea and land logistics network reaching more than 120 countries through over 550 freight partners worldwide.

الاستثمار في المبادرات التي تعزز جودة الحياة وترسخ مجتمعاً أكثر صحة وترابطاً وازدهاراً.

وقال ماثيو كيرنز، الرئيس التنفيذي لمجموعة جي دبليو سي: "تؤكد رؤية قطر الوطنية 2030 أهمية الرياضة في بناء مجتمعات أكثر صحة وازدهاراً وترابطاً. وفي مجموعة جي دبليو سي، نؤمن بأن للشركات دوراً أساسياً في الإسهام في تحقيق هذه الرؤية، فالالتزامنا تجاه المجتمعات التي نعمل فيها لا يقل أهمية عن التزامنا تجاه عملائنا."

وأضاف: "إن تجديد شراكتنا مع نادي لوسيل الرياضي يعكس رؤيتنا للدور الذي تضطلع به مجموعة جي دبليو سي في قطر؛ فالإ جانب دورنا في قطاع الخدمات اللوجستية، نحرص على الإسهام في مسيرة التنمية طويلة الأمد في الدولة من خلال تحقيق قيمة مستدامة لعملائنا وموظفينا والمجتمعات التي نخدمها. ودعم الرياضة بالنسبة لنا هو استثمار في بناء مجتمع أكثر صحة وتماسكاً، والالتزام نفخر بمواصلته."

وتواصل مجموعة "جي دبليو سي" الاستثمار في المبادرات التي تسهم في تعزيز جودة الحياة من خلال الرياضة. فمن دورها كمزود الخدمات اللوجستية الرسمي لبطولة كأس العالم FIFA قطر 2022™، إلى دعم الأندية المحلية والمبادرات الرياضية المجتمعية، تواصل المجموعة إسهامها في تحقيق أهداف رؤية قطر الوطنية 2030 من خلال تشجيع أنماط الحياة الصحية، وتعزيز الترابط المجتمعي، وتوسيع فرص المشاركة في الأنشطة الرياضية.

ويجسد هذا الالتزام طويل الأمد النهج ذاته الذي تستند إليه أعمال مجموعة جي دبليو سي في مختلف أنحاء دول مجلس التعاون الخليجي، والقائم على تحقيق قيمة مستدامة أينما تعمل.

واليوم، تدير المجموعة أكثر من 4 ملايين متر مربع من البنية التحتية اللوجستية في 20 موقعاً استراتيجياً، وتتعامل سنوياً مع أكثر من مليوني طن من الشحنات عبر شبكة لوجستية متكاملة للنقل الجوي والبحري والبحري، تمتد إلى أكثر من 120 دولة من خلال ما يزيد على 550 شريكاً للشحن حول العالم.

للنشر الفوري <><><>

— Ends —

- انتهى -

About GWC Group

Gulf Warehousing Company Q.P.S.C (GWC Group) is Qatar's number one logistics and supply chain solutions provider and a trusted industry leader across the GCC. Since its establishment in 2004, the Group has built a reputation for operational excellence, innovation, sustainability, and reliability. With a comprehensive regional network spanning more than 120 countries through over 550 partners worldwide, 20 strategic locations across the GCC, and the movement of more than two million tonnes annually, GWC Group delivers technology-driven solutions covering warehousing, distribution, freight forwarding, transportation, and specialized logistics. GWC Group empowers businesses of all sizes, from entrepreneurs and SMEs to global multinationals, enabling seamless operations and sustainable growth. Notably, the Group was the first Regional Supporter and the Official Logistics Provider for the FIFA World Cup Qatar 2022™, showcasing its world-class capabilities on the global stage.

Our Social Media handle is @gwclogistics



Get in touch:

For media related inquiries, please contact us by email at media@gwclogistics.com

نبذة عن شركة الخليج للمخازن

شركة الخليج للمخازن ش.م.ع.ق (مجموعة "جي دبليو سي") هي المزود الرائد للحلول اللوجستية وحلول شبكات الإمداد في دولة قطر، وهي إحدى المجموعات الرائدة في القطاع في دول مجلس التعاون الخليجي. ومنذ تأسيسها في عام 2004، اكتسبت المجموعة سمعة استثنائية في مجال التميز التشغيلي والابتكار والاستدامة والموثوقية. وبفضل شبكتها الإقليمية الشاملة ومنشأتها المتقدمة، تقدم مجموعة "جي دبليو سي" حلولاً منقطعة النظير قائمة على التقنية تشمل التخزين والتوزيع وخدمات الشحن والنقل والخدمات اللوجستية المتخصصة. وتعمل المجموعة على تمكين الشركات باختلاف أحجامها، من رواد الأعمال والشركات الصغيرة والمتوسطة إلى الشركات العالمية متعددة الجنسيات، بما يضمن تعزيز سلاسة العمليات والنمو المستدام. ومن الجدير بالذكر أن مجموعة "جي دبليو سي" كانت أول داعم إقليمي والمزود اللوجستي الرسمي لبطولة كأس العالم FIFA قطر 2022™، ما مكنها من إثبات قدراتها فائقة التطور على المسرح الدولي.

للتواصل معنا عبر وسائل التواصل الاجتماعي @gwclogistics



اتصل بنا:

للاستفسارات الإعلامية، يرجى التواصل عبر البريد الإلكتروني media@gwclogistics.com